
 

 

2. Vaststellen agenda 

GroenLinks wil graag voorstellen om bij agendapunt 4., de bespreking van 

het concept raadsprogramma 2018-2022, het conceptprogramma per 

thema te behandelen en te bespreken, zodat de input van de fracties 

overzichtelijk blijft en overzichtelijk beantwoord kan worden door de 

coalitiepartijen.  

4. Bespreking concept raadsprogramma 

Algemeen: 

Wij danken de coalitie, de griffie en de ambtenaren voor de goede 

leesbaarheid van concept raadsprogramma. Het is over het algemeen 

duidelijk verwoord en begrijpelijk.  

Bestuur en ondersteuning 

Geen opmerkingen 

Veiligheid 

p.8, onder actiepunten: ‘We brengen met behulp van data-analyse 

onveilige (verkeers)situaties in beeld en pakken deze aan’  Worden de 

vijf O’s hierbij betrokken of alleen data-analyse? 

  

Verkeer, vervoer en waterstaat 

In het deel ‘Verkeer, vervoer en waterstaat’ staat nu op pagina 9 de zin:  

“Uitgangspunt is de doorstroming te optimaliseren zonder de toevoeging 

van relevante infrastructuur. Deze toevoeging kan alleen aan de orde zijn 

bij substantiële externe subsidiëring.” 

Wij denken dat dit een verwarrende combinatie van zinnen is, aangezien 

dit niet echt duidelijk maakt of er nu wel of niet infrastructuur zal worden 

toegevoegd. Ons lijkt de huidige infrastructuur, eventueel met enkele 

aanpassingen, voldoende.  

Daarom stellen wij voor om de zin: ‘Deze toevoeging kan alleen aan de 

orde zijn bij substantiële externe subsidiëring’ weg te halen. 

 

Verder wordt er gesproken over het stimuleren van oplaadplekken voor 

elektrische auto’s, zonder dat er, waar nodig, financiële ondersteuning 

aan te pas komt. Het lijkt ons verstandig om toch een financiële 

ondersteuning hieraan te verbinden om onze ambitie kracht bij te zetten. 



 

Economie 

- GroenLinks vindt het goed dat er wordt gekeken naar de mogelijkheden 

om huidige bedrijventerreinen te revitaliseren en herontwikkelen. Wij zien 

echter geen noodzaak in het uitbreiden van deze terreinen en al helemaal 

niet in het aanleggen van nieuwe bedrijventerreinen. Wij zien dan ook het 

liefst dat dit uit het raadsprogramma verdwijnt.  

- GroenLinks vindt het goed dat we toerisme stimuleren, wij zien graag 

dat dit wordt gefinancierd uit een toeristenheffing, zoals dat ook in 

omringende gemeenten wordt gedaan. (€0,70 p.p.p.n. in Oosterhout)  

 

Onderwijs 

GroenLinks mist in de paragraaf onderwijs aandacht voor laaggeletterden 

in onze gemeente. 

Daarnaast zien we ook niet terug over integratie, waarbij onderwijs ook 

een zeer belangrijke rol speelt. 

 

Sport, cultuur en recreatie 

Vermelding over Nobelaer is mager, gezien de belangrijke culturele functie 

en grote subsidie. 

Wij hebben hier verder geen opmerkingen. 

 

Sociaal domein 

In de paragraaf Sociaal domein vonden wij helaas niks terug over de 

aanpak van kinderarmoede. GroenLinks vindt dat dit een structureel 

onderdeel van ons raadsprogramma moet zijn. Het is een thema waar we 

onze aandacht niet op mogen verliezen. 

Ook de Voedselbank heeft geen plek gekregen in het raadsprogramma. In 

de aanpak van armoede speelt de Voedselbank een belangrijke schakel en 

wij vinden dat een degelijke ondersteuning daarom onderdeel moet zijn 

van het raadsprogramma. 

In het raadsprogramma staat wel dat Etten-Leur een dementievriendelijke 

gemeente moet zijn, maar er staan vervolgens geen actie beschreven die 

daartoe leiden. 

 

 

 



 

Volksgezondheid en milieu 

 p.24 ‘Onze bijdrage bestaat eruit dat AED’s in of bij gemeentelijke 

gebouwen 24/7 bereikbaar zijn/worden’ Is dit de enige bijdrage die de 

gemeente aan de zes-minuten-AED-zone doet de komende tijd? Wij zien 

graag dat de gemeente actief bijdraagt, eventueel financieel, aan een 

sluitende AED-netwerk. 

 p.25 ‘Het terugdringen van zwerfafval door middel van preventie, 

toezicht en handhaving heeft onze aandacht. We zetten hiervoor boa-

capaciteit in.’ Afgelopen periode is het strategisch afvalbakkenplan 

uitgevoerd, als kostenbesparing. Nu gaat er extra geld worden uitgegeven 

aan boa’s om zwerfafval terug te dringen. Wij zouden graag willen 

meegeven om naast de extra inzet van boa’s, ook te kijken naar de 

mogelijkheid tot uitbreiding van het aantal afvalbakken. Dit heeft naar 

onze mening een groter preventief effect dan boa-capaciteit.  

 zelfde pagina: ‘continueren duurzaamheidsleningen door 

sportverenigingen en voor maatschappelijk vastgoed’. GroenLinks zou ook 

graag willen zien dat de mogelijkheid wordt onderzocht om sociale 

duurzaamheidsleningen voor inwoners op te zetten, zodat onze 

doelstellingen eerder kunnen worden behaald. 

 Wij zien graag een ambitieuzere doelstelling m.b.t. de energietransitie. 

In plaats van 2050 stellen wij voor om deze voor 2040 af te ronden 

 Dat brengt ons gelijk tot het volgende: gemeenten moeten voor 2021 

met een voorstel komen om van aardgas af te gaan. Dit komt niet terug in 

het raadsprogramma. Wij zouden dit graag opgenomen zien.  

  

Volkshuisvesting, ruimtelijke ordening en stedelijke vernieuwing 

 

 Op o.a. pagina 31 staat dat, ‘als er binnenstedelijk 

onvoldoende ruimte beschikbaar is voor het bouwen van 

woningen, een nieuwe woonwijk in een uitleggebied mogelijk 

is’. GroenLinks ziet binnenstedelijk meer dan genoeg 

mogelijkheden om de doelstellingen te behalen, en ziet dan 

ook graag dat de mogelijkheid tot uitbreiding in uitleggebieden 

en buitengebieden uit het raadsprogramma wordt gehaald. 

 Op p.29 staat dat er in Etten-Leur ruimte is voor maximaal 2 

reclamemasten. Op basis waarvan wordt dit geconcludeerd en 

over welke masten gaat dit precies? 

 Op p.30 staat dat er wordt onderzocht hoe het gebruik van het 

Oderkerkpark kan worden verruimd. Wat bedoelt de coalitie 

hiermee? Graag een toelichting.  

 

 


